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1 Hoe zijn de circulaire principes geïntegreerd in het ontwerp van het Ecopark en in 
hoeverre is dit ontwerp geoptimaliseerd om hergebruik van materialen te maximaliseren?

Het Ecopark is ontworpen op basis van de circulaire principes en zodoende optimaal gebruik te 
maken van de huidige mogelijkheden. De keuze voor poeren is hiervan een gevolg maar ook de 
staalconstructie. Deze zijn volledig demonteerbaar en recyclebaar. Ook de bedrijfsruimten zijn 
bedoeld voor circulaire bedrijvigheid.

2 Welke tijdelijke oplossing(en) worden overwogen om het huidige afvalbrengstation te 
vervangen totdat het Ecopark gereed is?

In overleg met Gouda Refractories is onlangs gekeken naar mogelijkheden om de huidige 
locatie langer te gebruiken. We zijn erg blij dat Gouda Refractories hieraan mee kan werken. 
Gouda Refractories heeft de mogelijkheid tijdelijk elders opslag te huren. Daarnaast zijn 
mogelijkheden verkend om gebruik te maken van het afvalbrengstation van Waddinxveen, de 
mobiele milieustraat meer in te zetten en het afval op afspraak op te halen.

3 Hoe wordt de CO2-neutraliteit van de bedrijfsvoering van het Ecopark gewaarborgd en 
gemonitord gedurende de levensduur van het park?

In het bestuursakkoord is de ambitie opgenomen om in 2040 als stad CO2-neutraal te zijn. Er 
worden eerste stappen gezet richting een integraal duurzaamheidsplan met routekaart om hier 
invulling aan te geven. Het Ecopark zal daar onder gaan vallen. Over de verdere uitwerking zal 
de raad tijdig worden geïnformeerd.

4 Op welke manier wordt afvalscheiding aan de bron gestimuleerd en welke educatieve 
initiatieven worden geïmplementeerd om bewoners te betrekken bij circulaire economie 
en het hergebruik van materialen?

Door gedifferentieerde tarieven is bron scheiden aantrekkelijker. 

Op het Ecopark is meer ruimte beschikbaar voor het scheiden in verschillende fracties.
Dit wordt ook gestimuleerd door met duidelijke bebording aan te geven wat, waar en hoe 
gescheiden moet worden. Daarnaast is ook in een educatieruimte voorzien en wordt een 
lesprogramma voor scholen ontwikkeld. Verder lopen er vanuit de Zwanebloem/ODMH, in 
samenwerking met de gemeente, verschillende natuur- en milieueducatieprogramma’s 
waarbinnen aandacht is voor circulariteit.
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5 Hoe wordt de samenwerking met circulaire bedrijven op het Ecopark gefaciliteerd en 
ondersteund, en welke kansen en uitdagingen ziet de gemeente in de ontwikkeling van 
de circulaire bedrijvigheid op het terrein?

Er is nauw contact met Cyclus die de contacten als beheerder met geïnteresseerden en 
toekomstige huurders verder onderhoudt. Met betrekking tot de afspraken met de bedrijven 
wordt er rekening gehouden met het feit dat het een nieuw concept betreft. Afspraken worden 
zo goed mogelijk in afstemming met de geïnteresseerden opgesteld.
Circulariteit is volop in ontwikkeling, dat zal ook gaan gelden voor de circulaire bedrijvigheid op 
het Ecopark.


